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Bromma stadsdelsnämnd

Remiss motion om att bygga ett kallbadhus vid 
Riddarholmskajen

KS 2019/1559

Förslag till beslut
Bromma stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens tjänsteutlåtande 
till kommunstyrelsen som svar på motionen.

Sammanfattning
Peter Wallmark (SD) har i en motion föreslagit att ett kallbadhus 
ska uppföras vid Riddarholmen och att berörd förvaltning ska få i 
uppdrag att ta fram relevanta underlag.

Bromma stadsdelsförvaltning har i dag ingen kännedom om att det 
skulle finnas ett brett folkligt stöd för ett kallbadhus vid 
Riddarholmen och menar att det utifrån kända förutsättningar inte 
vore meningsfullt med att någon nämnd ges i uppdrag att arbeta 
vidare med frågan.

Ärendets beredning
Ärendet har beretts av avdelning administration.

Ärendet
Peter Wallmark (SD) har i en motion föreslagit att ett nytt 
kallbadhus ska uppföras vid Riddarholmen. Enligt motionären är 
Riddarholmskajen en dåligt nyttjad yta och den kan göras mer 
attraktiv och hälsofrämjande för stadens invånare. Motionären pekar 
på att det i Helsingfors finns en anläggning som kan stå som modell 
för en anläggning i Stockholm.

Motionären föreslår att berörd förvaltning får i uppdrag att ta fram 
relevanta underlag.

Synpunkter och förslag
Den aktuella motionen är i grunden ingen fråga för Bromma 
stadsdelsförvaltning då den inte berör förvaltningens 
ansvarsområde. Förslaget om att uppföra ett kallbadhus vid 
Riddarholmen har dock varit aktualiserad tidigare. 
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Allt vatten som berör Stockholms innerstad är klassat som 
hamnområde och det förvaltas av Stockholms hamnar. Vid 
bedömning av denna plats lämplighetsgrad bör påverkan på 
stadsbilden väga tungt. Riddarholmen är ett riksintresse för 
kulturmiljövården och när ett förslag om ett hotell och kallbadhus 
presenterades 2007 protesterade många stockholmare och förslaget 
genomfördes aldrig. Skönhetsrådet var också emot förslaget 
eftersom de ansåg att det skulle förstöra stadsbilden. Rådet uttryckte 
vid detta tillfälle att det enda som ska kliva ut i Riddarfjärden är 
Stadshuset och påpekade att det finns ett fullmäktigebeslut om att 
inte bygga i vattnet i Stockholm.

Bromma stadsdelsförvaltning har i dag ingen kännedom om att det 
skulle finnas ett brett folkligt stöd för ett kallbadhus vid 
Riddarholmen och menar att det utifrån kända förutsättningar inte 
vore meningsfullt att någon nämnd ges i uppdrag att arbeta vidare 
med frågan.

Lisa Kinnari Peter Dacke
Stadsdelsdirektör Avdelningschef administration

Bilagor
1. Motionen
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